

3 香港 x 稻成餐飲優惠 3 Hong Kong and dab-pa Dining Privilege

條款及細則 Terms and conditions:

- 1. 此優惠有效期至 2024 年 9 月 30 日。 The offer is valid until 30 September 2024.
- 2. 此優惠不可與其他推廣優惠、現金券、折扣券或禮券一併使用。
 The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, cash coupons, discount coupons, or gift vouchers.
- 3. 客戶需預先訂座以享用此優惠。客戶可透過以下網站或致電(852) 2327 2218 訂座,並於網頁的備註列或於電話訂座時 說明使用「3HK」優惠碼。

Customers must make a reservation to enjoy this offer. Customers can make a reservation through the "tastegourmet.co" website or by calling (852) 2327 2218. Please indicate the use of "3HK" promo code in the website reservation remarks or when booking by phone.

訂座網站 / Reservation website:

https://www.tastegourmet.co/en US/booking/8/Dab-Pa

4. 此優惠券只適用於稻成 K11 MUSEA 店舖。

地址:尖沙咀梳士巴利道 18 號維港文化匯 K11 MUSEA B1 樓 B111 號舖。

The offer is only applicable at dab-pa K11 MUSEA shop.

Address: Shop B111, B1/F, K11 MUSEA, Victoria Dockside, 18 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui

5. 必須以電子貨幣付款結賬。

Dining bill must be settled by electronic payment.

6. 如有任何爭議,稻成和3香港保留最終決策權。

In case of any dispute, dap-pa and 3 Hong Kong reserve the right of final decision.